
 

Bestyrelsesmøde d.14/11-22 - Referat 

Tilstedeværende:  Frederik, Lea, Nicolai, Sascha, Karina, Anne-Sofie, Rene, Jesper, Sofie, 

Ditte, Pernille, Kathrine 

Referent: Lea 

Afbud: ingen  

  

 

Punkt Referat 

Fra sidst Kælderen – Er næsten færdig – bliver rigtig 

godt 

 

Skuret" v. lille legeplads – er blevet rigtig 

godt 

 

Aula – Bliver bedre – personalet skal lige 

vænne sig til den nye måde at bruge aula på.  

 

Status v. Frederik Fysiske læringsmiljøer er ved at blive 

etableret flere steder 

 

Der er tilsyn i morgen (15/11) (Det 

anmeldte, eksterne) 

 

Kapacitet – venter på politisk løsning (der 

kommer flere børn) 

- Tidligere var systemet mere 

dialogbaseret – det er det ikke mere.  

- Der er sagt stop til flere børn – vi 

afventer, men hvis ikke der kommer 

løsninger, vil forældrebestyrelsen 

prøve at kontakte kommunen evt. 

sammen med de andre 

forældrebestyrelser.  

- Forslag til løsning: Der kunne måske 

laves et midlertidigt sted indtil det 

nye sted er klar (til om ca. 2 år) 

- Forslag til løsning: Kunne bus 

tildeles til de andre institutioner. 

- Dialogmøde med borgmesteren – 

dato ikke sat  

 

Økonomi v. Frederik 

 

Intet at berette (der blev ikke afholdt 

økonomimøde, da system var nede) 

 



Bussen/Dragen 

 

Vigtigt at børnene bliver leveret ude i 

skuret/slottet v. den lille legeplads 

- Det skal gerne gøre det lettere for 

børn at komme af sted.  

Hvordan ved man det er ens barn der skal af 

sted?  

- Som det er nu skriver personalet ud 

fredagen inden 

- Ide: Kan busplanen komme i 

kalenderen i Aula – det kigger 

Frederik nærmere på.  

- Der kan evt., komme en plan op, ude 

ved skuret/slottet 

 

Hvordan får vi nemmere børnene af sted (en 

del børn vil ikke på bus) 

- Kan der være en kendt voksen med 

ude og aflevere ved dragen – Måske, 

men så vil der mangle en voksen på 

stuen 

- Kan buspersonalet komme ind og 

være lidt i huset – nej for det er 

netop overgangen fra huset til 

bussen der er svært 

- Kan man lave om på strukturen – 

hvorfor en hel uge ad gangen - Det 

er fordi man har et emne en hel uge 

+ at det forstærker relationerne at 

være af sted i flere dage i træk.  

 

 

Kan man møde buspersonalet, når man 

henter sit barn – for at høre hvordan det er 

gået? 

- Ikke hver dag, men to dage om ugen 

er Katrine der til 15.30 

 

Hjemmesiden i forhold til bussen 

- Blebørn kan ikke komme med på 

bussen (hygiejne årsager) 

- Det skal omformuleres på 

hjemmesiden, så det står korrekt. 

 

Andet  

- Kan der komme en stor drage på 

bussen?  - undersøges 

- Kan man udvide listen af steder 

bussen kan køre hen? (Nogle børn 

synes det er kedeligt at køre de 

samme steder hen) - undersøges 



 

- Kan buspersonalet være med på 

bestyrelsesmøderne - Vi vil gerne 

høre deres beretning om hvad der 

sker og hvad der er af tiltag – men 

det kræver at buspersonalet kan være 

med på møderne - Måske det er nok 

at vi får beretningen fra Frederik 

 

Vi følger op på næste møde 

 

Opfølgning på møde den 25. oktober - 

bestyrelsesarbejde/rammer (FOLA) 

 

Ikke kun for nye bestyrelsesmedlemmer – 

det var et godt møde for alle 

bestyrelsesmedlemmer 

 

Emner: Hvordan kan forældrebestyrelsen 

gøres mere synlig 

- Der er forældrekaffe sidste fredag i 

måneden – dem fra bestyrelsen, der 

kan møde op, kan gøre det, for at 

forældre har mulighed for at tale 

med os - Vil være godt hvis også 

buspersonalet kan være med og vise 

bussen frem (evt. sammen med 

børnene) 

- Fonde: Der er rigtig mange fonde 

der kan søges, men det kræver et 

stort arbejde og bedre indsigt. Her 

kan forældre være en stor hjælp. 

Anne-Sofie vil gerne hjælpe, men 

har brug for input   

 

Fødselsdage – princip 

 

Godt princip at køkken sørger for ”snacken” 

- Alt godt 

 

Julefest 

 

Tid: fredag d.16/12 kl. 14.30-16.30 

Sted: Telt udenfor med borde/bænkesæt 

+. Indenfor med juledekorations-værksted   

 

Forplejning: Æbleskiver + evt. alkoholfri 

gløgg, kaffe, te 

 

Julemand kommer med pebernødder  

 

Vuggestuen er inde på sine egne stuer 

 

Kl. 16.00 Luciaoptog  

 

Sasha beder om hjælp, når de har overblik  

 



Indsamling til fx Lego eller andet – Nicolai 

laver mobilepay-box (Husk skilte) 

Obs. husk at få nævnt (gerne med billeder) 

de ting som tidligere er blevet købt for 

indsamlinger 

 

Læreplan 

 

Evaluering (den vi alle havde mulighed for 

at udfylde) skal flettes ind i læreplaner og 

sendes ud til december    

 

Evaluering af budgetproces 

(Mulighedskatalog) 

Vi skal komme med kommentarer til 

budget-proces inden d.18/11 (Nicolai 

sender) 

- Ingen høringssvar i stedet var der 

budgetforlig 

- Alt for kort proces/kun en en-vejs-

proces 

- Ingen feedback på dem som ingen 

penge fik (men det har ikke fungeret 

godt tidligere) 

- Mere indsigt i processen og 

resultatet af den, så man får en bedre 

forståelse (x vil vi gerne vide, hvor 

langt er vi fra at få vores 

mulighedskatalog igennem?!) 

 

 

Kommunikation - internt i Nøddebo inkl. 

forældre og udadtil. 

 

Kommunikationen er blevet bedre, men kan 

blive endnu bedre.  

Husk en god sigende overskrift på de 

beskeder der sendes ud på Aula 

Generelt er der manglende vigtig 

information som fx 

- Manglende info om at mælk ikke 

gives i børnehaven mere.  

- Info vedr. referat - Det skal skrives 

ud til forældre at der ligger et referat 

- Personale info - Det skal ud som 

besked, når der sker ændringer, på 

de berørte stuer (sådan er det 

allerede), men også bestyrelsen skal 

have besked 

- Opfølgning på Aula og brug af 

denne.  

 



Eventuelt 

 

- Minimums-normeringer, skal ikke 

kun gøres på kommunalt niveau, 

men også på institutionsniveau. 

Administrationen er ikke blevet 

tildelt Frederik endnu 

- Der er blevet sat gamle døre i 

klimazonen, børnene kan ikke åbne 

døren 

- Triste skilte på lågen udenfor. – Der 

skal købes nogle nye skilte til 

lågerne (de gamle skal i hvert fald 

tages ned) 

-  
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